
PROTOKÓŁ nr 36/17 

 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

odbytego w dniach 4 grudnia 2017 r. w sali nr 11 (ratusz, I piętro),  

pod przewodnictwem Panią Bożenę Żurek 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Pan Robert Duda 

2. Pan Franciszek Dydyna 

3. Pani Honorata Freus-Grzelak 

4. Pan Grzegorz Kucharski 

5. Pan Kazimierz Leś 

6. Pan Marek Mikuś 

7. Pan Wojciech Psuja – zastępca 

8. Pan Piotr Radowski 

9. Pani Bożena Żurek– przewodnicząca 

 

Ponadto obecni na posiedzeniu:  

1. Pan Kluska Waldemar – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

2. Pan Dąbrowski Andrzej – Dyrektor ZOPOW 

3. Pan Kucharczyk Romuald – Z-ca Dyrektora ZOPOW 

4. Pan Michał Janik – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa 

5. Pan Maciej Preś – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju 

6. Pani Danuta Kondracka – Skarbnik Miasta 

 

Lista obecności stanowi zał. nr 1 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Prezentacja porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wieluń na rok 

2018 (materiał dostarczony we wcześniejszym terminie). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2018-2025 (materiał dostarczony we wcześniejszym terminie).  

5. Przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu na 2018 rok (proszę o 

składanie propozycji). 

6. Propozycje do Ramowego Planu Pracy Rady Miejskiej w Wieluniu na rok 2018 

(proszę o przygotowanie ewentualnych propozycji). 

7. Sprawy różne, korespondencja 

8. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek dokonała otwarcia posiedzenia witając serdecznie członków 

komisji i zaproszonych gości. Następnie stwierdziła prawomocność obrad (na stan 9 

członków, obecnych 9). 

 



Punkt 2 

 

Prezentacja porządku obrad (zał. nr 2). 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek dokonała prezentacji porządku obrad. 

 

Uwag nie wniesiono. 

Punkt 3 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wieluń na rok 2018 

(zał. nr 3). 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytał czy ktoś zgłasza się do dyskusji? Głos zabrali: 

 

Radny Marek Mikuś zgłosił wniosek w którym są następujące propozycje zmian  

w budżecie:  

1) dział 750 rozdział 75075 zadanie administracja publiczna: 

- w punkcie 1 zakup materiałów informacyjnych – zmniejszenie o 30 tys. 

- płatne ogłoszenia – zmniejszyć o kwotę 20 tys.;  

- promocja Gminy poprzez udział w zewnętrznych wydarzeniach – zmniejszyć  

o 25 tys.; 

Radny Robert Duda zaproponował aby od razu głosować za składanymi wnioskami. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Marka Mikusia o zmniejszenie kwoty na zakup materiałów promocyjnych o 30 tys. 

zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7 głosach „za”, 1 głosie „przeciw”,  

1 głosie „wstrzymującym się”) przyjęła wniosek. Wniosek Komisji nr 27/36/17 stanowi zał. 

Nr 4  do protokołu. 

 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Marka Mikusia o zmniejszenie kwoty na płatne ogłoszenia o 20 tys. zł, kto jest 

przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7 głosach „za”,  

1 głosie „wstrzymującym się”)przyjęła wniosek. Wniosek Komisji nr 28/36/17 stanowi zał. 

Nr 5  do protokołu. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Marka Mikusia o zmniejszenie kwoty na promocję Gminy poprzez udział  

w zewnętrznych wydarzeniach o 25 tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja jednogłośnie (przy  7 głosach „za”), przyjęła 

wniosek. Wniosek Komisji nr 29/36/17 stanowi zał. Nr 6  do protokołu. 

 

 



Radny Marek Mikuś zgłosił wniosek o zmniejszenie kwoty na zadanie: „Wydawnictwa 

Gminy Wieluń o 60 tys. zł 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Marka Mikusia o zmniejszenie kwoty na wydawnictwa Gminy Wieluń o 60 tys. zł, 

kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7 głosach „za”), przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 30/36/17 stanowi zał. Nr 7  do protokołu. 

 

 

Radny Marek Mikuś zgłosił wniosek o zmniejszenie kwoty na zadanie: Współpraca Gminy 

Wieluń z zagranicą o 10 tys.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Marka Mikusia o zmniejszenie kwoty na współpracę Gminy Wieluń z zagranicą o 

10 tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7 głosach „za”), przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 31/36/17 stanowi zał. Nr 8  do protokołu. 

 

 

Radny Marek Mikuś zgłosił wniosek o zmniejszenie kwoty na zadanie: Wydarzenia objęte 

patronatem Burmistrza  o 10 tys.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Marka Mikusia o zmniejszenie kwoty na wydarzenia objęte patronatem Burmistrza  

o 10 tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7 głosach „za”, 1 głosie „przeciw”), 

przyjęła wniosek. Wniosek Komisji nr 32/36/17 stanowi zał. Nr 9  do protokołu. 

 

 

Radny Marek Mikuś zgłosił wniosek o zmniejszenie kwoty na zadanie: Gala dla 

Przedsiębiorców o 15 tys.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Marka Mikusia o zmniejszenie kwoty na Gala dla Przedsiębiorców  o 15 tys. zł, kto 

jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7 głosach „za”, 1 głosie „przeciw”), 

przyjęła wniosek. Wniosek Komisji nr 33/36/17 stanowi zał. Nr 10  do protokołu. 

 

 

Radny Marek Mikuś zgłosił wniosek o zmniejszenie kwoty na zadanie: Wieluński Bieg 

Pokoju i Pojednania zmniejszyć o 15 tys. zł.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Marka Mikusia o zmniejszenie kwoty na Wieluński Bieg Pokoju i Pojednania  o 15 

tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  



 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7 głosach „za”), przyjęła wniosek  

 

Radny Marek Mikuś podsumował, że zmniejszenie w dziale 750 rozdział 75075 wynosiło 

by 185 tys. zł 

 

Radny Marek Mikuś w dziale 921 tj. Kultura i Ochrona Dziedzictwa Narodowego rozdział 

192, 195 w punkcie pierwszym: organizacja uroczystości patriotycznych zmniejszyć o 20 tys.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Marka Mikusia o zmniejszenie kwoty na organizację uroczystości patriotycznych o 

20 tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7 głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 34/36/17 stanowi zał. Nr 11  do protokołu. 

 

Radny Marek Mikuś zgłosił wniosek o zmniejszenie kwoty na zadanie: rocznica wybuchu II 

wojny światowej o 40 tys. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Marka Mikusia o zmniejszenie kwoty na rocznicę wybuchu II wojny światowej  o 

40 tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7 głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 35/36/17 stanowi zał. Nr 12  do protokołu. 

 

Radny Wojciech Psuja poinformował, że na organizacje rocznicy wybuchu II wojny 

światowej jest wpisane 220tys.  

 

Radny Marek Mikuś zgłosił wniosek o zmniejszenie kwoty na zadanie: Dożynki gminne  

o 20 tys.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Marka Mikusia o zmniejszenie kwoty na Dożynki gminne  o 20 tys. zł, kto jest 

przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7 głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 36/36/17 stanowi zał. Nr 13  do protokołu. 

 

Radny Marek Mikuś zgłosił wniosek o zmniejszenie kwoty na zadanie: Wieluński Dance  

o 5 tys.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Marka Mikusia o zmniejszenie kwoty na Wieluński Dance  o 5 tys. zł, kto jest 

przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7 głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 37/36/17 stanowi zał. Nr 14  do protokołu. 

 



Radny Marek Mikuś zgłosił wniosek o zmniejszenie kwoty na zadanie: Pozostałe 

wydarzenia o 15 tys.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Marka Mikusia o zmniejszenie kwoty na pozostałe wydarzenia  o 15 tys. zł, kto jest 

przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7 głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 38/36/17 stanowi zał. Nr 15  do protokołu. 

 

Radny Marek Mikuś w dziale 600 transport i łączność rozdział 60616 w punkcie 3 budowa 

urządzeń ochrony przed hałasem zmniejszyć o 100 tys. zł czyli wykreślić całkowicie to 

zadanie. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek nie będzie robiona ulica Popiełuszki i nie będą stawiane 

ekrany dźwiękochłonne.  

 

Zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku Radnego Marka Mikusia o 

zmniejszenie kwoty na budowę urządzeń ochrony przed hałasem  o 100 tys. zł, kto jest 

przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  8 głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 20/36/17 stanowi zał. Nr 16  do protokołu. 

 

Radny Marek Mikuś w 60095 gospodarka mieszkaniowa zmniejszenie kwoty na zadanie: 

Wykonanie instalacji CO i CW ul. Paderewskiego 1-3, 18 -20, 5-7, 9-11 o 450 tys. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek czy jest tam decyzja współwłaścicieli, że nie chcą podłączać 

i tej inwestycji nie będzie? 

 

Radny Piotr Radowski te budynki które objęte są tą inwestycją należą do wspólnot 

mieszkaniowych. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Marka Mikusia o zmniejszenie kwoty na Wykonanie instalacji CO i CW ul. 

Paderewskiego 1-3, 18 -20, 5-7, 9-11 o 450 tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od 

głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7 głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 21/36/17 stanowi zał. Nr 17  do protokołu. 

 

Radny Marek Mikuś w 7004 zmniejszyć kwotę  na nabycie nieruchomości do zasobów 

Gminy  o 1,5 mln zł. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Marka Mikusia o zmniejszenie kwoty na nabycie nieruchomości do zasobów Gminy 

o 1,5 mln zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7 głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 22/36/17 stanowi zał. Nr 18  do protokołu. 



 

Radny Marek Mikuś w dziale 710 rozdział 71035 zmniejszyć kwotę  na zadanie: uzbrojenie 

terenów inwestycyjnych Cukrowania o 750 tys. zł. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Marka Mikusia o zmniejszenie kwoty na uzbrojenie terenów inwestycyjnych 

Cukrowania o 750 tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7 głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 23/36/17 stanowi zał. Nr 19  do protokołu. 

 

Radny Marek Mikuś zgłosił wniosek o zmniejszenie kwoty na zadanie: zagospodarowanie 

Placu Legionów o 60 tys.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Marka Mikusia o zmniejszenie kwoty na zagospodarowanie Placu Legionów o 60 

tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  6 głosach „za”, 1 głosie „ 

wstrzymującym się”) przyjęła wniosek. Wniosek Komisji nr 24/36/17 stanowi zał. Nr 20  do 

protokołu. 

 

Radny Marek Mikuś w dziale 921 kultura i dziedzictwo narodowe zgłosił wniosek o 

zmniejszenie kwoty na zadanie: dotacja celowa dla Wieluńskiego Domu Kultury o 250 tys.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Marka Mikusia o zmniejszenie kwoty na dotacja celowa dla Wieluńskiego Domu 

Kultury o  250 tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy 8 głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 25/36/17 stanowi zał. Nr 21  do protokołu. 

 

Radna Honorata Freus- Grzelak złożyła wniosek o zdjęcie kwoty na zadanie: remont 

boiska we wsi Olewin o 100 tys.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnej Honoraty Freus - Grzelak o zmniejszenie kwoty na remont boiska we wsi Olewin  

o  100 tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy 8 głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 26/36/17 stanowi zał. Nr 22  do protokołu. 

 

Radny Piotr Radowski w budżecie nie ma zabezpieczonych środków na zabezpieczenie 

antykorozyjne w szkole podstawowej w Gaszynie. Złożył wniosek aby wpisać do budżetu to 

zadanie na wartość 20 tys. zł. 

 

Radna Honorata Freus- Grzelak remontu dachu wymaga również budynek mieszkalny przy 

ulicy Długosza 1. (..) Gmina Wieluń nie składa się tylko z Gaszyna.  

 



Radny Piotr Radowski zadaniem Gminy jest dbanie o majątek Gminy. Zarówno szkoła  

w Gaszynie jak i pozostałe szkoły są Gminy. Jeśli chodzi o budynek Długosza 1 to tam są 

współwłaściciele i tam z mocy ustawy muszą podjąć stosowaną uchwałę. 

 

Radny Wojciech Psuja zadał pytanie do Dyrektorów Zakładu Placówek Oświatowo 

Wychowawczych: „czy do Panów lub Burmistrza wpływały zapytanie Dyrektorów do 

budżetu lub prośby o umieszczenie jakiś kwot w budżecie na remont dachu bądź innych 

rzeczy związanych z szkołą np. wymiana stolarki okiennej, drzwi w szkole? Czy były takie 

prośby aby umieścić ich inwestycje w budżecie Gminy”?  

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski jeśli chodzi o inwestycje to była zgłoszona tylko 

jedna i dotyczyła przedszkola nr 3, a pozostałe zadania były zadaniami remontowymi. Dodał, 

że takie wnioski wpływały. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek czy do budżetu na przyszły rok wpłynęły te wnioski z 

różnych szkół? 

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski tak. 

 

Radny Wojciech Psuja czy zostały te inwestycje tutaj zawarte? 

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski jako zadanie remontowe. 

 

Radna Honorata Freus- Grzelak dyrektorzy szkół i przedszkoli składają takie wnioski  

i uwagi co ma być zrobione w takim budynku. Czy dyrektor szkoły podstawowej w Gaszynie 

złożyła taką prośbę o remont dachu? 

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski był zgłaszany wniosek na przebudowę … na 

poddaszu 

 

Radny Piotr Radowski jeżeli wiadomo że będzie przebudowa poddasza, to wycofuję ten 

wniosek. 

 

Radny Franciszek Dydyna do 20 października jest termin złożenia propozycji wniosków do 

budżetu. Czy było to składane? 

 

Z sali słychać nieczytelne głosy. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, co proponują Radni aby wnieść do budżetu,  

w ramach zaoszczędzonych środków? 

 

Radny Franciszek Dydyna złożył wniosek o wprowadzenie następujących zadań: 

 

1) Opracowanie dokumentacji na przebudowanie drogi gminnej w miejscowości 

Nowy Świat (300m) w kwocie 30 tys. zł; 

2) Przebudowa ulicy Długiej w Rudzie na odcinku 300 m – kwota 400 tys.; 

3) Wprowadzenie do WPF na lata 2018-2022 przebudowy ul. Długiej w Rudzie – II 

etap w kwocie 2,5 mln zł. 

4) Zwiększenie kwoty na bieżące utrzymanie dróg- 200 tys.  



Radny Grzegorz Kucharski zadał pytanie do Radnego Dydyny: w którym miejscu na 

Nowym Świecie ma być przebudowane te 300m? 

 

Radny Franciszek Dydyna odcinek od drogi krajowej... do wsi. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Franciszka Dydyna o wprowadzenie kwoty na opracowanie dokumentacji na 

przebudowanie drogi gminnej w miejscowości Nowy Świat (300m) w kwocie 30 tys. zł, kto 

jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  3 głosach „za”, 5 głosach „przeciw”) 

odrzuciła wniosek. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Franciszka Dydyna o wprowadzenie kwoty na zwiększenie kwoty na bieżące 

utrzymanie dróg- 200 tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  1 głosach „za”, 1 głosach „przeciw”, 

5 głosach „wstrzymujących się”) odrzuciła wniosek. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Franciszka Dydyna o wprowadzenie kwoty na zwiększenie kwoty na bieżące 

utrzymanie dróg- 200 tys. zł., kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

Radny Wojciech Psuja jaką dysponujemy teraz kwotą na  doraźne utrzymanie dróg?  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji 420 tys na każdą ze stron jeśli chodzi o doraźne 

zapotrzebowanie. Zwiększenie tych kosztów wiąże się  z tym, że rosną koszty robocizny, 

przybywa dróg. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła ponownie głosowanie: kto jest za przyjęciem ww. 

wniosku, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  8 głosach „za”, 1 głosach „przeciw”, 

przyjęła wniosek. Wniosek Komisji nr 49/36/17 stanowi zał. Nr 23  do protokołu. 

 

Radny Wojciech Psuja złożył wniosek o wpisanie zadania: wymiana chodnika przy ulicy 

Uroczej w Wieluniu – kwota 100 tys.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Wojciecha Psui o wprowadzenie zadania: wymiana chodnika przy ulicy Uroczej w 

Wieluniu w kwocie 100 tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  8 głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 39/36/17 stanowi zał. Nr 24  do protokołu. 

 

Radny Wojciech Psuja złożył wniosek o wpisanie zadania: przebudowa chodnika przy ulicy 

E. Plater i J. Bema w Wieluniu – kwota 160 tys.  

 



Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Wojciecha Psui o wprowadzenie zadania: przebudowa chodnika przy ulicy E. Plater 

i J. Bema w Wieluniu w kwocie 160 tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  8 głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 40/36/17 stanowi zał. Nr 25  do protokołu. 

 

Radny Wojciech Psuja złożył wniosek o wpisanie zadania: przebudowa drogi gminnej w os. 

Im. Kard. Stefana Wyszyńskiego w Wieluniu przy bloku 3 i 7 działka 637 obręb 9 według 

projektu z 2016r. – kwota 170 tys. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Wojciecha Psui o wprowadzenie zadania: przebudowa drogi gminnej w os. Im. 

Kard. Stefana Wyszyńskiego w Wieluniu przy bloku 3 i 7 działka 637 obręb 9 według 

projektu z 2016r.w kwocie 170 tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  8 głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 41/36/17 stanowi zał. Nr 26  do protokołu. 

 

Radny Wojciech Psuja złożył wniosek o wpisanie zadania: osiedle młodzieżowa- 

odwodnienie, oświetlenie, wymiana chodnika, docieplenie budynków, wymiana stolarki 

okiennej, I etap 240 tys. zł w 2018 i 220 tys. w 2019r. według kosztorysu. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Wojciecha Psui o wprowadzenie zadania: osiedle młodzieżowa- odwodnienie, 

oświetlenie, wymiana chodnika, docieplenie budynków, wymiana stolarki okiennej, I etap 

240 tys. zł w 2018 i 220 tys. w 2019r, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7 głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 42/36/17 stanowi zał. Nr 27  do protokołu. 

 

Radny Wojciech Psuja złożył wniosek o wpisanie zadania: montaż wyniesionego przejścia 

dla pieszych – Wieluń, ul. Moniuszki – kwota 30 tys.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Wojciecha Psui o wprowadzenie zadania: montaż wyniesionego przejścia dla 

pieszych – Wieluń, ul. Moniuszki – kwota 30 tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od 

głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  8  głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 43/36/17 stanowi zał. Nr 28  do protokołu. 

 

Radny Wojciech Psuja złożył wniosek o wpisanie zadania: przebudowa ul. Roosevelta, 

Paderewskiego, Skłodowska, Struga w Wieluniu – kwota 2,5 mln zł. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Wojciecha Psui o wprowadzenie zadania: przebudowa ul. Roosevelta, 

Paderewskiego, Skłodowska, Struga w Wieluniu – kwota 2,5 mln zł, kto jest przeciw, a kto 

wstrzymał się od głosu?  

 



W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7  głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 44/36/17 stanowi zał. Nr 29  do protokołu. 

 

Radny Wojciech Psuja złożył wniosek o wpisanie zadania: zagospodarowanie terenu przy 

ulicy Agrestowej projekt i wykonanie – I etap w kwocie 180 tys.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek czy jest przygotowana dokumentacja? 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś te tereny objęte są programem 

mieszkanie 500+. Należy zadać sobie pytanie czy będzie zasadne robienie tej inwestycji przed 

powstaniem osiedla? 

 

Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Przestrzennej Michał Janik w tej chwili 

dodatkowo są wydzielone drogi, które są wyznaczone w planie zagospodarowania 

przestrzennego są zakończone, kolejne będą w nowym roku budżetowym. Ten teren zostanie 

podzielony drogami tak jak jest to w planie. 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś jeżeli dojdzie do budowy tego 

osiedla w ramach mieszkanie 500+ to całą budowę będziemy chcieli obsłużyć droga od ulicy 

Częstochowskiej aby nie rozjeżdżać dróg osiedlowych. Zadał pytanie: na czym miałby 

polegać ten I etap? 

 

Radny Marek Mikuś w I etapie miałby być plac zabaw dla dzieci, boisko, strefa sportowa  

i strefa wypoczynkowa. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Wojciecha Psui o wprowadzenie zadania: zagospodarowanie terenu przy ulicy 

Agrestowej projekt i wykonanie – I etap – kwota 180 tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał 

się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  8  głosach „za”) przyjęła wniosek. 

 

Radny Wojciech Psuja złożył wniosek o wpisanie zadania: projekt i wykonanie siłowni 

napowietrznej – Park Kałuży – kwota 60 tys. zł. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Wojciecha Psui o wprowadzenie zadania: projekt i wykonanie siłowni 

napowietrznej – Park Kałuży – kwota 60 tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od 

głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  8  głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 45/36/17 stanowi zał. Nr 30  do protokołu. 

 

Radny Wojciech Psuja złożył wniosek o wpisanie zadania: przebudowa drogi i ulicy 

Zachodniej- kwota 250 tys. zł 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Wojciecha Psui o wprowadzenie zadania: przebudowa drogi i ulicy Zachodniej – 

kwota 250 tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 



W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  8  głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 46/36/17 stanowi zał. Nr 31  do protokołu. 

 

Radny Wojciech Psuja złożył wniosek: zwiększenie kwoty o 100 tys. z zaznaczeniem 

dobudowa oświetlenia na terenie miasta i gminy ul. Targowa, Moniuszki, Kilińskiego,  

Pl. Jagielloński. 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś wątpię w to aby udało zrealizować 

to zadanie, z tego tytułu że musimy to powiązać z energetyką. A oni dopiero niedawno 

wyłonili projektanta przebudowy swoich linii napowietrznych, że będzie miał czas 24 

miesiące na przygotowanie projektu. Mimo tego, że zależy mi na tym aby było to zrobione 

jest to nierealne w zrobieniu w 2018r. 

 

Radny Robert Duda to oświetlenie można realizować. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Wojciecha Psui o zwiększenie kwoty o 100 tys. z zaznaczeniem dobudowa 

oświetlenia na terenie miasta i gminy ul. Targowa, Moniuszki, Kilińskiego, Pl. Jagielloński 

o kwotę 100 tys. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7  głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 47/36/17 stanowi zał. Nr 32  do protokołu. 

 

Radna Honorata Freus- Grzelak złożyła wniosek: wymiana opraw oświetleniowych przy 

ulicy 18 stycznia, Popiełuszki, Warszawska przy przejściach dla pieszych. Dalej zadała 

pytanie: co z chodnikami, które nie są skończone bo brakuje pieniędzy na ich ukończenie? 

Czy też składać na nie wniosek (m.in. ul. Zawadzkiego)? 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś jeżeli nie jest to zadanie 

inwestycyjne to roboty prowadzone są ze środków bieżących. Natomiast jeśli chodzi o 

wymianę samych opraw oświetleniowych to energetyka wymaga od Burmistrza/wójtów za 

każdą zmianę lub remont oczekują od nas podpisania umowy dzierżawy na wszystkie 

urządzenia które znajdują się na danym obwodzie oświetleniowym. Opłata wynosi 22,50 zł za 

1 sztukę. Czyli w skali roku wynosiłoby to około 90 tys. zł. 

 

Radny Franciszek Dydyna jest wiele takich przejść dla pieszych które powinny być 

oświetlone. 

 

Radny Wojciech Psuja złożył wniosek aby zmienić nazwę zadania „budowa drogi zbiorczej 

od ulicy Sieradzkiej do ulicy 18 Stycznia” na: „budowa drogi zbiorczej od ulicy Sieradzkiej 

do ulicy Warszawskiej” za tą samą kwotę jako I etap. 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś będzie wiązać się z 

zabezpieczeniem środków na budowę Fabrycznej, bo trzeba będzie zrobić cała oczyszczalnie. 

Jeśli będzie podjęta taka decyzja będzie ona skutkowała w miesiącu styczniu lub lutym 

koniecznością podjęcia tej kolejnej.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek jaki to był koszt? 

 



Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś około 2 mln zł wynosi kosztorys na 

ul. Fabryczną. 

 

Radny Piotr Radowski a jaki jest kosztorys od Sieradzkiej do Warszawskiej, łącznie z drogą 

do oczyszczalni? 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś nie mam tego wyodrębnione. 

Musze to sprawdzić. 

 

Z sali słychać nieczytelne głosy. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Wojciecha Psui o zmianę zadania: budowa drogi zbiorczej od ulicy Sieradzkiej do 

ulicy 18 Stycznia” na: „budowa drogi zbiorczej od ulicy Sieradzkiej do ulicy Warszawskiej” 

za tą samą kwotę jako I etap. zł, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  8  głosach „za”, 1 głosie 

wstrzymującym się) przyjęła wniosek. Wniosek Komisji nr 50/36/17 stanowi zał. Nr 33  do 

protokołu. 

 

Radny Piotr Radowski złożył wniosek o uwzględnienie malowania dachu w Szkole 

Podstawowej w Gaszynie w zadaniu „ Przebudowa i adaptacja poddasza na sale lekcyjne  

w budynku szkolnym w Gaszynie. 

 

Radny Grzegorz Kucharski jakie wnioski zostały ujęte w budżecie które składali dyrektorzy 

szkół, bo w budżecie my tego nie widzimy. 

 

Radny Piotr Radowski złożył wniosek: dobudowa kanalizacji wodociągu na ulicy Kłosowej 

i przedłużenie kolektora zwiększyć o kwotę 75 tys., gdyż projekt który tam został zrobiony 

nie uwzględnia trzech nieruchomości. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Piotra Radowskiego  o uwzględnienie malowania dachu w Szkole Podstawowej  

w Gaszynie w zadaniu „ Przebudowa i adaptacja poddasza na sale lekcyjne w budynku 

szkolnym w Gaszynie. kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  8  głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 52/36/17 stanowi zał. Nr 34  do protokołu. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Piotra Radowskiego  o dobudowa kanalizacji wodociągu na ulicy Kłosowej  

i przedłużenie kolektora zwiększyć o kwotę 75 tys., kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od 

głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  8  głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 51/36/17 stanowi zał. Nr 35  do protokołu. 

 

Radny Robert Duda złożył wniosek aby dotacja podmiotowa na Wieluński Dom Kultury 

zmniejszyć o 90 tys. poprzez skreślenie z planu na 2018r zadania pn. Ogólnopolski Konkurs 



Taniec Towarzyski o Puchar Burmistrza Wielunia (w kocie 30 tys.)  i koszty organizacji 

uroczystości z okazji 1 września (60 tys). 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Roberta Dudy o łączne zmniejszenie kwoty 90 tys. na Wieluński Dom Kultury., kto 

jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7  głosach „za”) przyjęła wniosek. 

Wniosek Komisji nr 53/36/17 stanowi zał. Nr 36  do protokołu. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

 W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy 7 głosach „przeciw”) negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 111/36/17 stanowi zał. Nr 

37  do protokołu. 

 

Punkt 3 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-

2025 (zał. nr  38  ). 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytał czy ktoś zgłasza się do dyskusji? Głos zabrali: 

 

Radny Franciszek Dydyna złożył wniosek o wprowadzenie do WPF na lata 2018-2022  

zadania: przebudowa ul. Długiej w Rudzie  w kwocie 2,5 mln zł.  

 

Skarbnik Miasta Danuta Kondracka w Wieloletniej Prognozie Finansowej jest wykaz 

przedsięwzięć w której powinny być zawarte wszystkie umowy wieloletnie. Jeżeli pozwala 

nam limit to możemy dopisać dodatkowe zadanie, które wprowadzamy do budżetu na rok 

bieżący. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy 7 głosach „przeciw”) negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 112/36/17 stanowi zał. Nr 

39  do protokołu. 

 

Punkt 4 

 

Przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu na 2018 rok (zał. nr 40 ). 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytał czy ktoś zgłasza się do dyskusji? Głos zabrali: 

 

Radny Wojciech Psuja czy w planie pracy ujęte jest spotkanie z prezesami wieluńskich 

klubów? Jeśli jest wpisane to czy mogłoby być one w pierwszym kwartale? 

 



Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem wniosku 

Radnego Wojciecha Psui o przełożenie spotkania z prezesami wieluńskich klubów na 

pierwszy kwartał, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  8  głosach „za”) przyjęła wniosek. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zaproponowała zdjęcie punktu 4 z pierwszego kwartału 

(analiza przydzielonych nagród dla dyrektorów szkół, nauczycieli i pracowników obsługi).  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem ww. wniosku, 

kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  7  głosach „za”, 1 głosie 

„wstrzymującym się”) przyjęła wniosek. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za przyjęciem Planu Pracy 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu na 2018 rok, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od 

głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy  9  głosach „za) przyjęła Plan Pracy 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu na 2018 rok. 

 

 

Punkt 5 

 

Propozycje do Ramowego Planu Pracy Rady Miejskiej w Wieluniu na rok 2018  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała czy są jakieś propozycje, które należy wnieść? Nikt 

się nie zgłosił.  

 

Komisja Oświaty nie wniosła żadnych zmian w ramowym Planie Pracy Rady Miejskiej  

w Wieluniu. 

 

Punkt 6 

 

Sprawy różne i korespondencja. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytał czy ktoś zgłasza się do dyskusji? Nikt się nie zgłosił. 

 

Punkt 7 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zamknęła posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.                          

 

Protokół podpisała:        Przewodnicząca komisji: 

 

Agnieszka Badera               Bożena Żurek 


